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SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Mandag d. 18. september 2023 KL. 16.30 – 19.00 

 

 

Bestyrelsesmedlemmer 
 

● Ida Friis Rademacher (forældrerepræsentant) 

● Maria Kristjansdottir (forældrerepræsentant) 

● Lise Olsen (forældrerepræsentant) 

● Jannie Bruun Andersen (forældrerepræsentant) 

● Sarah Raasø Jakob Andersen 

(forældrerepræsentant) 

● Mai-Britt Hvam Krogh (forældrerepræsentant) 

● Kimmie H. Philipsen (forældrerepræsentant) 

● Charlotte Mauritzen (klyngeleder, ekstern 

repræsentant) 

● Camilla Lyberth (medarbejderrepræsentant) 

● Henrik Vesterløkke (medarbejderrepræsentant) 

● Carsten Olsen (ledelsesrepræsentant) 

● Jette Andersen Nedergaard 

(ledelsesrepræsentant) 

● Line Sloth Andersen (ledelsesrepræsentant) 

Deltagelse  
 

Afbud 
 

Fravær 
 

Emner Orientering 
/ drøftelse / 
beslutning 

Tid Referat 

1 Godkendelse af dagsorden v. Maria  5 min. Emma 9x, elevråds forperson samt næstforperson Melli 6x deltager på mødet.  
Punkt nummer 5 flyttes til næste SB- møde, da mødet med Red Barnet er flyttet 
og derfor har ledelsen ikke fået feedback på antimobbe-strategien endnu 

2 Nyt fra 
- Ledelsen 
- Medarbejdere 
- Forældre 
- Elever  

Orientering 20 min Ledelse: 
Der er lige nu suppleringsvalg til SB. Der er en enkelt, der har vist interesseret 
for at være en del af bestyrelsen. Der er plads til to i bestyrelsen og der mangler 
også suppleanter.  
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Der vil starte kor i indskolingen, det bliver en gang om ugen, hvor to fra 
undervisningsdelen vil lede det.  
 
Skolen får ikke idrætsklasse i den form, der var ansøgt om. Skolen har indgået et 
tæt samarbejde med DGI om at få foreninger ind i skoledelen.  
 
Medarbejdere: 
 
Valgfag i 9. klasse bliver brugt samlet om onsdagen. Det betyder at 9. klasse er 
ude og se en masse forskellige uddannelser indenfor det erhvervsmæssige. 
Dette tiltag er opstået i samarbejde med UU. Både skolen og UU er interesseret 
i at dette forsøg/tiltag bliver omtalt i pressen. Ida fra SB tager kontakt il 
Amagerliv om at få dem til at skrive historien.  
 
Forældre: 
Stor ros fra forældrene i udskolingen omkring lektiecafetiltaget, der er startet i 
år.  
Der har været afholdt forældremøder, der har været god stemning i klasserne. 
Der har været god deltagelse på møderne. Nogle klasser afholdt fællesspisning 
efterfølgende. Der er få klasser, der ikke har nogle kontaktforældre. OBS på 
lyden i salen, under den fælles start.  
 
Elevrådet: Det store elevråd har været på elevrådsdag, hvor de var sammen 
med de andre elevrødder fra Amager. De var på Ungdomsøen sammen med 
kontaktlæreren og afdelingsleder.  

3 Udgangstilladelse for udskolingen 
Drøftelse af mulig ændring på nuværende tilladelse til at 
forlade skolen i spisefrikvarteret med forældresamtykke  
 

O/D/B JN 
30 min 

En debat om udgangstilladelsen – hvordan sikrer vi nogle bedre og sundere 
madvaner, da det opleves, at der bliver drukket energidrik og spist usundt mad. 
De nuværende 7. klasser siger selv, at nu går de ud og køber mad, fremfor at 
´lege eller spille bold i pauserne.  
 
At udskolingen har mulighed for at være et sted på skolen, der kun er til dem. 
Det at få skabt et rum, hvor der er interessant at være i pauserne.  Det skal ikke 
være et forbud.  
 
Bestyrelsen beslutter, at dette punkt tages op i elevrådet, hvor det bliver 
drøftet grundigt, inden der træffes en endelig beslutning i SB.  

 PAUSE  20 min  
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4 Principper for Skolen på Amagerbro 

• Overblik over eksisterende principper 

(vedhæftet indkaldelsen) 

• Prioritering af, hvilke der skal revideres i 

efteråret 

• Ønsker om nye principper (forslag om 

udarbejdelse af  principper eller politik for 

sundhed og kost) 

O/D/B Maria, 
JN 
 
40 min 

Nuværende principper: 
 
Princip for lejrskole  
Kontaktforældre 
Klassesammenlægning 
Princip for samarbejde mellem skole og KKFO 
Meddelesbogen 
Kommunikation 
 
Ønske om at årstal kommer til at fremgå af princippet. 
 
Princippet om klassesammenlægningen bliver taget op på næste SB- møde.  
Arbejdsgruppen består af Kimmie, Jette, Camilla og Ida. Der udarbejdes et 
udkast, der tages med på SB mødet den 30. okt. Efterfølgende tages samarbejde 
skole og KKFO op. 
 
SB har drøftet om skolen skal have en sundhedspolitik, der har været mange 
forskellige synspunkter i spil. Det besluttes at elevrådet inddrages og dette 
emne tages op i SB igen. Ledelsen kommer med et udkast til en sundspolitik.  
 
Carsten laver en layoutskabelon til alle principperne og sætter de eksisterende 
principper ind i det layout.  
 

5 Feedback på Antimobbestrategien fra Red Barnet 
 
Ledelsen har haft et feedbackmøde med konsulenter fra 
Red Barnet, der har gennemgået vores 
antimobbestrategi, fordi vi er ambassadørskole. 
Gennemgang af ændringsforslag og beslutning.  

O/D/B JN, LS 
 
20 min 

 Udskydes til næste møde 

6 EVT.  5 min  Klyngelederen er ikke deltagende mere. Ifølge styrelsesvedtægten kunne hun 
kun sidde i SB et år. Hun kan stadig inviteres ind til møder, efter behov. Der 
overvejes om der skal inviteres andre eksterne ind. Det tages op til næste SB- 
møde.  
 
Personalets dag: 5.okt: Ida, Lise, Sarah og Majbrit planlægger og ”pynter” op på 
personalerummet.   

7 Punkter til næste møde    



Side 4 af 5 

 
  

  

Punkter til kommende møder 
 

 

 

 • Evaluering af co-teaching  

• Evaluering af meddelesbogen  
 

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 23/24 2023: 21/8, 18/9, 30/10, 15/11 
2024: 22/1, 11/3, 15/4, 27/5 

Udgivet af skolebestyrelsen på Skolen på Amagerbro 
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